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Artikel 41 vragen Groen Links mbt dunnen van

bomen in de Floraliastraat.

Geachte mevrouw Bos,

Op 19 juli hebt u vragen gesteld over het dunnen van bomen in de Floraliastraat. Volgens u is

er onder bewoners extra onrust ontstaan doordat niet de hele straat is geïnformeerd.

Tevens signaleert u dat bewoners met regelmaat aangeven dat ze zich overvallen voelen als

er bomen worden gekapt.

Hierbij antwoorden wij op uw vragen, die overigens voor een deel van technische aard zijn.

Hoe hebben de bewoners kennis kunnen nemen van de bomenkap?

De te kappen bomen staan in het zuidelijke gedeelte van de Floraliastraat. Deze bewoners

hebben een brief met tekening gekregen over de plannen van de gemeente. De voorgestelde

dunning strookt met de wens van de bewoners in het betreffende deel van de straat. Tijdens

de onlangs gehouden informatieavond lieten de bewoners zich positief uit over de plannen.

Wat had beter gekund?

We hadden de overige bewoners in de straat beter kunnen informeren

Deelt het college de conclusie van Groenlinks dat omwonenden vaak aangeven

onvoldoende geïnformeerd te worden over de bomen kap in hun directe
leefomgeving?

Wij herkennen dit niet op het totaal van onze beheeractiviteiten. Incidenteel horen wij wel af

en toe dergelijke geluiden in meer of minder gedeelde mate vanuit omwonenden. Vaak blijkt

dan dat er wel gecommuniceerd is, maar dat er omwonenden zijn die dit niet meegekregen
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hebben. Of dat omwonenden die het niet eens zijn met de gekozen maatregelen ook de

com m unicatie bekritiseren.

Is het college bereid om te bezien of er verbeteringen kunnen worden aangebracht
in de manier waarop bewoners worden geïnformeerd en hoe wordt bepaald wie wel
en wie niet wordt geïnformeerd?

We streven ernaar om de omgeving in alle redelijkheid zo goed mogelijk te informeren over

activiteiten in de openbare ruimte. Waar nodig stellen we onze aanpak bij.

Wanneer zijn alle bomen in onze gemeente voor het laatst geïnspecteerd ?

Alle bomen worden in een cyclus van 4 jaar geïnspecteerd. Niet op één moment maar door

het jaar heen. Daarnaast inspecteren wij tussentijds als daar aanleiding voor is. Bij dergelijke

inspecties kijken wij niet alleen naar de veiligheid maar ook naar o.m. de algehele conditie en

de ontwikkeli ngsmogelijkheden.

De bomen in de Floraliastraat zijn in 2018 voor het laatst geïnspecteerd.

Wat was de conclusie van deze inspectie?

Algemene conclusies hebben wij eerder met uw Raad gedeeld o.a. met betrekking tot ziekten

en plagen, hinder en overlast, leeftijd en klimaatverandering.

Daar waar er aanleiding voor was en is, zijn en worden er maatregelen getroffen.

Het beleid van de gemeente Oss is om bomen zoveel mogelijk te behouden en het
bomenbestand uit te breiden. Is het college het met Groenlinks eens dat dit
precendentwerking met zich mee brengt als bomen eerder gedund gaan worden dan

de 3- jaarlijkse schouw uitwijst ?

Het dunnen van de bomen kan noodzakelijk zijn o.m. voor de veiligheid of het behoud van de

overige bomen. Dit wordt telkens per situatie bepaald. Daarmee speelt dus niet eventuele

precedentwerking. Ook al is het soms lastig om dergelijke kritiek te pareren.

Hoeveel bomen in Oss staan zo dicht op elkaar dat er in de nabije toekomst gedund

moet worden ?

In het boomstructuurplan (2016) is aangegeven dat het gaat om ongeveer 300 bomen die op

termijn gedund moeten worden. Dat was een momentopname. De omstandigheden blijven

niet hetzelfde. Vgl bijvoorbeeld de effecten van de klimaatverandering. Wij kijken hiersteeds
per situatie naar met de actuele kennis van het moment.
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Wat zijn de geschatte kosten daarvan en is daar voldoende budget voor en ook voor

herplant ?

De kosten voor het dunnen van bomen hangen sterk af van de situatie ter plaatse. We denken

met de wetenschap van nu dat we voldoende budget hebben voor de noodzakelijke

vervanging en aanplant van bomen in het lopende en komende jaar.

Is dunnen de enige oplossing om veiligheid te garanderen ?

Nee.

Zo nee, welke dan nog meer ?

In meer of mindere mate snoeien is vaak de eerste maatregel die wordt getroffen als er

veiligheidsrisico's zijn. In andere gevallen kan het weghalen van bomen(rijen) nodig zijn o.a.

uit verkeersoverweg ingen.

Overigens speelt het dunnen van bomen niet alleen in geval van veiligheidsoverwegingen.

Andere redenen kunnen o.m. groeiruimte en toepassing van de richtlijn Hinder en Overlast

zijn.

Is het college het met Groenlinks eens dat bomen juist erg belangrijk zijn om (de

gevolgen van) klimaatverandering tegen te gaan en dat het tegenstriidig en

contraproductief is om ze om deze reden te kappen ?

Zoals al vaker gezegd en geschreven - ook in antwoord op artikel 41-vragen en technische

vragen van Groen Links - zijn wij het met u eens dat bomen belangrijk zijn om de gevolgen

van de klimaatverandering op te vangen. Het kappen van bomen wordt steeds zorgvuldig

overwogen in de bredere belangenafweging.

Hoeveel bomen zijn er in de gemeente Oss waarvan het college verwacht dat ze

vanwege klimaatveranderingen in de nabije toekomst in dermate grote problemen

komen dat er geen andere oplossing is dan kapldunnen ?

Het kappen en dunnen van bomen kan om uiteenlopende redenen nodig zijn. Wij maken

hiervan periodiek inschattingen. Wij verwachten dat ook de klimaatverandering daarop

toenemend effect heeft. De mate waarin kunnen wij niet in zijn algemeenheid aangeven.

Is daar budget voor en ook voor herplant ?

Met de wetenschap van nu denken wij dat er voldoende budget voor het vervangen van

afgestorven of onveilige bomen beschikbaar is. Daarnaast heeft de gemeenteraad geld

beschikbaar gesteld om de komende 3 jaar extra bomen te kunnen planten om de

boomstructu ren te verstevigen.
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Als droogte en hitte het grootste probleem zijn, zijn er dan ook andere oplossingen
mogelijk dan kappen, zowel in de Floraliastraat als in zijn algemeenheid?
Bijvoorbeeld groeiplaatsverbetering, regenwater afkoppelen van het riool en open
tegels zodat het water direct de grond in kan ?
Zo ja, op welke wijze gaat het college deze inzetten?
Wij zoeken telkens per situatie naar passende maatregelen op basis van de brede afweging

van belangen.

Is het college bereid dit te overwêgen voor de bomen in de Floraliastraat zodat deze
in elk geval voor de komende jaren behouden kunnen blijven ?

Ook voor de Floraliastraat hebben wij situationeel onze afwegingen gemaakt. Dit in
samenspraak met de omwonenden. Er worden in totaal 6 bomen gedund om de andere

bomen meer groeiruimte te geven. Tevens worden er 4 nieuwe bomen bij geplaatst. Tijdens

een bijeenkomst ter plaatse heeft onze gebiedsbeheerder dit toegelicht.

Wij hopen u hiermee naar tevredenheid te hebben geantwoord,

Met vrie ke groet,

Bu en weth rs van Oss

sf De burgem
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H. Mensink Drs. W.l.L
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